

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 133/23-24
無線電視新聞部參觀活動

敬啟者：

為提高學生對傳媒素養的認識，本校將舉辦無線電視新聞部參觀活動。活動詳情臚列如下：


日期：	四月十八日（星期四）
時間：	下午 2:30 – 下午 5:00
地點：	電視廣播有限公司（九龍將軍澳工業邨駿才街七十七號）
內容：	參觀電視新聞部
集合時間及地點：	下午 1:35 / 學校有蓋操場
解散時間及地點：	下午 6:00 / 本校
交通：	學校提供來回程交通
費用：	全免（原價\$600/學生，現由學校全數資助）
對象：	中三及中五學生（共 39 位）
備註：	穿著整齊校服

如欲參加以上活動，請於四月十二日（星期五）或之前已填妥之回條逕交班主任，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與李愷茵老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長




（陳妙霞）

謹啟

二零二四年三月二十二日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 123-24
無線電視新聞部參觀活動

班號：_____

敬覆者：

本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告之內容，定當督促敝子弟於參加上述參觀時，必須遵從負責老師之帶領及指導。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二四年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 133/23-24
TVB News Visit

22nd March 2024

Dear Parents

Our school aims to enrich students' knowledge in Media Literacy. Therefore, we are going to pay a visit to TVB for students to know more about media literacy education. Details of the activity are listed as follows:

Date	:	18 th April 2024 (Thursday)
Time	:	2:30pm – 5:00pm
Venue	:	TVB City (77 Chun Choi Street, Cheung Kwan O Industrial Estate, Cheung Kwan O)
Content	:	Workshop on preparing a news report
Gathering time and venue	:	1:35pm / Covered Playground
Dismissal time and venue	:	6:00pm / School
Transportation	:	Coach service will be provided by the school.
Fee	:	Free of charge (Original price \$600/student, full sponsorship will be offered by the school.)
Participants	:	S3 & S5 (39 students)
Remarks	:	Students should wear school uniform to take part in the visit.

Please return the signed reply slip to the class teacher by 12th April 2024 (Friday). Please feel free to contact Ms. Li Hoi Yan on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.